

CAPITAL BANK

ANNOUNCEMENT

of

CAPITAL BANK – GRAWE GRUPPE AG

according to section 13 of the terms and conditions

regarding

**CAPITAL BANK – GRAWE GRUPPE AG
ACCESSION MEZZANINE III LINKED
NOTE 2011-2020**

issued from 14.09.2011.

BEKANNTMACHUNG

der

CAPITAL BANK – GRAWE GRUPPE AG

gemäß Paragraph 13 der Emissionsbedingungen

betreffend

**CAPITAL BANK – GRAWE GRUPPE AG
ACCESSION MEZZANINE III LINKED
NOTE 2011-2020**

begeben ab 14.09.2011.

With regards to the CAPITAL BANK – GRAWE GRUPPE AG ACCESSION MEZZANINE III LINKED NOTE 2011-2020 (ISIN AT000B110069), the Issuer announces that according to sufficient number of consent from investors to a request of the General Partner of Accession Mezzanine Capital II L.P. (“ the **Fund**”), the Commitment Period of the Fund has been extended for one year and will now end on 30th December 2016.

The letter of the General Partner of the Fund as well as all pertaining documents may be inspected or obtained at the Issuer during business hours.

Die Emittentin teilt hinsichtlich der von ihr begebenen CAPITAL BANK – GRAWE GRUPPE AG ACCESSION MEZZANINE III LINKED NOTE 2011-2020 (ISIN AT000B110069) mit, dass aufgrund von ausreichend Zustimmung der Investoren zu einer Anfrage des *General Partner* des Accession Mezzanine Capital III L.P. (der „**Fonds**“), die *Commitment Period* des Fonds um ein Jahr verlängert wurde und nunmehr erst am 30.12.2016 abläuft.

Das Schreiben des *General Partner* sowie sämtliche Bezug habende Dokumente sind während der Geschäftszeiten am Sitz der Emittentin einsehbar bzw. können dort bezogen werden.

Capital Bank – GRAWE Gruppe AG
Graz, am 14.10.2015